
Protokól

z posiedzenia Komisji Gospodarki, Ochrony Srodowiska i Rolnictwa Rady

Gminy Ksawerów, które sie odbylo w dniu 14 kwietnia 2008 r.

w sali konferencyjnej Urzedu Gminy Ksawerów.

Ad.1.

Przewodniczacy Henryk Nowak o godz. 14.00. otworzyl posiedzenie Komisji

Gospodarki Ochrony Srodowiska i Rolnictwa i na podstawie listy obecnosci

stwierdzil, ze w posiedzeniu Komisji uczestniczy 9 radnych i jest zachowane

kworum wladne do podejmowania prawomocnych opinii. Lista obecnosci stanowi

zalacznik do niniejszego protokolu.

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli zaproszeni goscie w osobach:

1) Wójt Gminy - Maria Kopczewska

2) Kierownik Gminnej Jednostki Wod-Kan Ksawerów -Sylwester Izbicki.

Ad.2.

W tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o przYJecIe

zaproponowanego porzadku obrad. Czlonkowie Komisji Gospodarki, Ochrony

Srodowiska i Rolnictwa Rady Gmi~y Ksawerów - 9 glosami "za", bez glosów

przeciwnych i wstrzymujacych sie zatwierdzili nastepujacy porzadek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia Komisji Gospodarki, Ochrony Srodowiska i Rolnictwa

Rady Gminy Ksawerów.

2. Zatwierdzenie porzadku obrad.

3.0cena dzialalnosci Gminnej Jednostki Wod-Kan Ksawerów.

4. Analiza przylaczy wykonanych przez mieszkanców w inwestycjach

zrealizowanych przez Gmine, oraz realizacja wywozu nieczystosci plynnych

i stalych - udzial osoby kontrolujacej wywóz scieków.

5. Sprawy rózne i wniesione.

6. Zamkniecie posiedzenia Komisji Gospodarki, Ochrony Srodowiska

i Rolnictwa Rady Gminy Ksawerów.
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Ad.3.

sprawozdanie

Ksaweró\;

Zbiorcze

Wod-Kan

przedstawil

Jednostki

Kierownik Sylwester Izbicki

z dzialalnosci Gminnej

od stycznia 2007 do marca 2008 roku

Od pazdziernika 2006 rozpoczeto modernizacje Stacji Uzdatniania Wod

w Gadce Nowej, która wlaczono do eksploatacji w czerwcu 2007 r i która

przejela zaopatrywanie w wode Gminy Ksawerów od Stacji Uzdatniania

Wody w Ksawerowie, której zakonczenie modernizacji planowana jest na

czerwiec 2008 r.

Zrealizowane:

a. wydano warunki techniczne na 82 przylacza wodociagowe i 76 kanalizacyjne

inwestorom indywidualnym:

w tym skanalizowano rejon ul. Kosmowskiej -odebrano 10 przylaczy

kanalizacyjnych, ul. Muzycznej - odebrano 5 przylaczy kanalizacyjnych i 2

wodociagowe , ul. Pólnocna - odebrano 21 przylaczy kanalizacyjnych , ul.

Krótka - odebrano 5 przylaczy kanalizacyjnych oraz 1 wodociagowe, ul.

Skromna -odebrano 3 przylacza kanalizacyjne , ul. Malinowa - odebrano 4

przylacza kanalizacyjne ,ul Mila -odebrano 1przylacze kanalizacyjne i 1

wodociagowe) lacznie 49 przylaczy kanalizacyjnych oraz 4 wodociagowe.

zwodociagowano i skanalizowano ul. Cicha, na której odebrano 24 przylacza

kanalizacyjne i 23 przylacza wodociagowe

b. wydano 14 zgód na przylaczenie sie do sieci kanalizacyjnej i 1 na przylaczenie

sie do sieci wodociagowej.

b. wydano wytyczne projektowe 33 inwestorom indywidualnym na przylacza

wodociagowe i 33 na przylacze kanalizacyjne.

c. W roku 2007 odebrano lacznie 100 przylaczy kanalizacyjnych i 52 przylacza

kanalizacyjne , a w pierwszym kwartale 2008 - 2 przylacza kanalizacyjne i 2

przylacza wodociagowe.

d. wykonano remonty:

przelozono odcinek kanalu sanitarnego na osiedlu" Widzew".

usunieto awarie sieci wodociagowej w ul. Parkowej.



usunieto awarie sieci wodociagowej na osiedlu "Widzew".

usunieto awarie sieci kanalizacyjnej w ul. Wschodniej.

usunieto awarie sieci kanalizacyjnej na osiedlu" Widzew".

Awaryjnie wymieniono odcinek wodociagu i zasuwy wodociagowe na
osiedlu" Widzew" ( Blok L ).

roczny remont przepompowni w ul. Wschodniej i ul. Sienkiewicza.

wymieniono zasuwy wodociagowe na ul. Zachodniej , ul. Wolskiej i ul.Hubala.

usunieto awarie na przylaczu wodociagowym na osiedlu Widzew ( Blok Ai B).

odcinka sieci wodociagowej wraz z montazem hydrantu p.poz. w ul. Hubala(2008 r) .

studni kanalizacyjnych w ul. Wschodniej i ul. Nowotki (2008 r.).

odcinków przylaczy wodociagowych do posesji przy ul. Wolskiej i ul. Hubala(2008).

odcinków sieci wodociagowej w ul. Hubala i ul. Tymiankowej (2008 r.).

e. opracowano opinie techniczna prawidlowosci dzialania wewnetrznej instalacji
kanalizacyjnej w Szkole Podstawmlej w Ksawerowie.
W trakcie realizacji:

f. modernizacja StacjiUzdatniania Wody Ksawerów (wylaczona z eksploatacji).

W zwiazku z eksploatacja jednej SUW ( na caly obszar Gminy) _ w przypadku

braku zasilania w energie elektryczna moga wystapic chwilowe braki dostawy

wody. Przy ponownym zalaczeniu energii - SUW gotowa do dostawy wody pod
pelnym cisnieniem w czasie 10-15 minut.

Powyzsze problemy z zasilaniem skOncza sie z chwila oddania do eksploatacjidrugiej SUW Ksawerów.

Ponadto kierownik Sylwester fzbicki poinfonnowal, ze bedzie wnioskowa!
o zwiekszenie limitu zatrudnienia w sumie o 1 etat.

1) kasa - zwiekszenie o 1;2 etatu,

2) elektryk-automatyk -1/2 etatu.



o zwiekszenie wynagrodzenia dla pracowników, poniewaz ostatnia podwyzka miala

miejscew roku 2002.

Pytania:

Przewodniczacy Komisji -Henryk Nowak zapytal, jak wyglada przeplukiwanie

koncówek instalacji?

Kierownik -Sylwester Izbicki - odpowiedzial, ze przeplukiwanie koncówek

i glównej magistrali odbywa sie raz w miesiacu ( ulice: Zlota, Orkana, Sadowa,

Orzechowa), pozostale ulice plukane sa na zgloszenie.

Przewodniczacy Komisji -Henryk Nowak zapytal czy w budzecie jednostki sa

zabezpieczone srodki na zwiekszenie etatu?

Kierownik- Sylwester Izbicki - odpowiedzial, ze tak.

Soltys -Kazimierz Ludziejewski powiedzial, ze byl odbiór na ul. Wolskiej i byly

zgloszone usterki i zapytal czy byla uwzgledniona reklamacja?

Kierownik- Sylwester Izbicki - odpowiedzial, ze czesc usterek zostala juz

usunieta, pod koniec maja odbedzie sie przeglad pogwarancyjny. Takie przeglady

odbywaja sie, co 5 lat.

Radna -Anna Szczesniak-Rydz zglosila uszkodzona studzienke na ul.

Kosmowskiej przy posesji nr 17.Partliradna prosila takze o konserwacje stawu przy

ul. Kosmowskiej i ul. Wolskiej, który jest systematycznie zasypywany i stanowi

zagrozenie podczas intensywnych opadów.

Wójt Gminy- Maria Kopczewska odpowiedziala, ze w sprawie stawu

wyslane zostalo pismo do wlasciciela dzialki z prosba o przedstawienie

dokumentów wyrazajacych zgode na zasypanie tego stawu. Czekamy na

odpowiedz.

Soltys -Kazimierz Ludziejewski zapytal, jak rozwiazac problem wody

splywajacej rynnami na posesje, na podwórka i do rowu?

Kierownik -Sylwester Izbicki powiedzial, ze nie ma takiej mozliwosci, aby

sprawdzac w terenie takie sytuacje chyba, ze jest sygnal od mieszkanców.
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Ad.4.a

Kierownik Sylwester Izbicki powiedzial, ze caly projekt obejmuje 79 sztuk.Przy

czym nie wszystkie projekty prowadza do posesji.

W obecnej chwili 48 przylaczy kanalizacyjnych stanowi 75%

- ul.Pólnocna - 3, ul. Malinowa-4,ul.Kosmoskiej -31, ul. Muzyczna - 2 szt.,

-ul. Cicha :39 przylaczy kanalizacyjnych i 36 przylaczy wodociagowych.

-ul. Spóldzielcza -40 szt. przylaczy (29 posesji) czyli %

-ul. Pomorska 39 sztuk w tym 40 przylaczy kanalizacyjnych ( 5 pelnych wplat)

-ul.Zytnia -gesto zabudowana -35 posesji.

Wójt Gminy -Maria Kopczewska powiedziala, ze wplaty do Gminy sa bardzo

skromne. Jestesmy w trakcie rozmów z mieszkancami, poniewaz nie wierza, ze

Gmina zrealizuje inwestycje. Nie ma zadnej inwencji ze strony mieszkanców. Na

przyklad na ul. Spóldzielczej jest 13 przylaczy na 29 posesji, na ul. Zytniej 35 posesji

i tylko 17 wplat. Na ul. Pomorskiej sa podlaczone tylko 4 posesje.

Przewodniczacy Komisji -Henryk Nowak odnosnie wypowiedzi Pani Wójt

powiedzial, ze powinno byc kryterium - do wykonania inwestycji w ulicy. Wszyscy

powinnismy zdawac sobie sprawe, ze nie mozemy stracic srodków unijnych.

Ponadto Przewodniczacy zapytal QZY wszyscy mieszkancy posiadaja umowy na

wywóz nieczystosci?

Wójt Gminy -Maria Kopczewska odpowiedziala, ze pracownik urzedu dokonuje

systematycznie takich kontroli. Na pewno musimy zwiekszyc kontrole, ale mamy za

mala obsade. Po podwyzkach cen za odbiór odpadów stalych pojawil sie problem,

poniewaz mieszkanców nie stac na placenie wysokich rachunków.

Soltys -Kazimierz Ludziejewski w imieniu soltysów powiedzial, ze podczas

zbierania podatków uslyszeli mnóstwo obelg dot. wzrostu cen za odpady.

Inspektor -Jolanta Ulanska powiedziala, ze w porównaniu roku 2007 do roku 2006

ilosc umów na odbiór scieków zwiekszyla sie o ponad 100.

Soltys Kazimierz Ludziejewski zapytal czy firmy krawieckie posiadaja

umowy na utylizacje scinków?

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziala, ze firmy krawieckie powinny miec

zezwolenie ze Starostwa na utylizacje odpadów.
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Radny Stefan Jedraszek zglosil potrzebe uporzadkowania terenu wokól budynku

"Chlopki" .

Wójt Gminy Maria Kopczewska odnosnie budynku "Chlopki" powiedziala, ze

w najblizszym czasie bedzie przygotowany akt notarialny a nastepnie projekt

uchwaly.

Radny Bogumil Niewiadomy zapytal czy urzad ma wiedze, ile jest takich posesji,

których wlasciciele nie pod pisali umów? Pan radny prosil o opróznienie pojemników

przy sklepie kolo straznicy OSP.

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziala, ze umów na odbiór nieczystosci

stalych jest okolo 3.000 i okolo 440 umów na wywóz nieczystosci.

Soltys Kazimierz Ludziejewski zapytal czy w najblizszym czasie na terenie Gminy

planowany jest wywóz odpadów gabarytowych?

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziala, ze podatnik powinien sam zaplacic

za wywóz odpadów gabarytowych. Ewentualnie mozna przeprowadzic taka akcje

przy nadwyzce budzetowej.

Inspektor -Jolanta Ulanska poinformowala, ze urzad w 2008 roku ponosi dosc duze

koszty zwiazane z utrzymaniem hotelu dla zwierzat.

Ad.4. b

Realizacja wywozu odpadów stalych i nieczystosci cieklych z terenu Gminy

Ksawerów w roku 2007.

Odbiorem odpadów komunalnych od wlascicieli nieruchomosci zajmowali sie

nastepujacy przedsiebiorcy (posiadajacy odpowiadajace zezwolenia).:

1) EKO-REGION Spólka z 0.0. ul. Bawelniana 18 w Belchatowie)

Oddzial w Pabianicach, ul. Traugutta 6a w Pabianicach.

2) REMONDIS Spólka z 0.0. Oddzial w Lodzi ,ul.Zbaszynska 6.

3) Zaklad Robót Komunalnych Spólka z 0.0. ul. Swojska 4 w Lodzi.

Z informacji uzyskanych od ww przedsiebiorców wynika, ze na koniec 2007 roku

bylo 1411 podpisanych umów na wywóz odpadów stalych z gospodarstw

domowych. W roku 2007 wywieziono 1594,49 ton odpadów komunalnych

(niesegregownych zmieszanych).
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Czesc odpadów stalych od mieszkanców gminy trafia równiez do pojemników

przeznaczonych do segregacji odpadów. Wywozem odpadów opakowaniowych:

z tworzyw sztucznych, szkla mieszanego gospodarczego oraz papieru i tektury

zajmowala sie firma REMONDIS z Lodzi. W roku 2007 wywieziono z terenu gminy

20,226 ton opakowan z tworzyw sztucznych, 50,570 ton opakowan ze szkla

mieszanego gospodarczego oraz 3,872 ton opakowan z papieru i tektury.

Opróznianiem zbiorników bezodplywowych i transportem nieczystosci cieklych w

roku 2007 zajmowali sie nastepujacy przedsiebiorcy (posiadajacy odpowiednie

zezwolenia:)

1) Wywóz Nieczystosci Plynnych- Cezary Maczyszyn

2) P.T.U. Szambelan- Jaroslaw Skiba

3) Uslugi Komunalne -Piotr Kret

4) Wywóz Nieczystosci Plynnych- Bogumil Subczynski

5) Wywóz Nieczystosci Plynnych- Jacek Globinski.

Z informacji, jakie przedsiebiorcy przeslali do urzedu gminy, ze na koniec 2007 roku

bylo podpisanych ok. 440 umów na wywóz nieczystosci cieklych. W zwiazku z tym,

ze przedsiebiorcy obsluguja mieszkanców gminy realizujac równiez ustne zlecenia

zamawiajacego usluge -ilosc podpisanych umów nie okresla w tym przypadku ilosci

rzeczywiscie obslugiwanych wlascicieli nieruchomosci, którzy oprózniaja swoje

zbiorniki bezodplywowe. Wlasciciele nieruchomosci pouczani sa przy kazdej

interwencji i kontroli ze strony urzedu o koniecznosci podpisywania umów. W roku

2007 wywieziono z terenu gminy 19 048m2 nieczystosci cieklych.

W tym miejscu Przewodniczacy Komisji Hemyk Nowak podziekowal Pani Wójt

i Panu Sylwestrowi Izbickiem -kierownikowi Jednostki Wod-Kan Ksawerów za

bardzo wyczerpujace wypowiedzi.

Ad.5.

W tym punkcie soltys Kazimierz Ludziejewski prosil o podanie w najblizszym

czasie kosztów funkcjonowania Strazy Miejskiej.

W sprawach róznych czlonkowie Komisji w glosowaniu - 9 glosami "za", bez

glosów przeciw i wstrzymujacych sie podjeli nastepujace wnioski:



Ad.6.

1) Podjac dalsze dzialanla w zakresie realizacji wywozu nieczystosci plynnych

i stalych szczególnie na tych posesjach, gdzie brak jest zawartych umów

z przedsiebiorstwami uprawnionymi do wywozu nieczystosci.

2) Niezwlocznie podjac dzialania zmierzajace do usuniecia usterek w ramach

uslug gwarancyjnych w rejonie kompleksu ulicy Kosmowskiej.

Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak wobec zrealizowania porzadku obrad
o godz. 15.25. zamknal posiedzenie Komisji.

Protokól sporzadzila:

INSPEKT~Iwona Kulcz~kz )

Zalaczniki:

1. Lista obecnosci czlonków Komisji.

Posiedzeniu Komisji

przewodniczyl

PRZEWODNIC~CY KOMISJI
GOSPODARKI, OCHRONY SRODOWISKA iROLNICTWA

Rady I\~~ I ~/JwerówiMfi~ak
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